《单词百科:semifinished是什么意思?semifinished怎么发音?semifinished的解释和用法》

英语单词semifinished是什么意思?semifinished怎么读?semifinished怎么发音?美加网为您整理了semifinished的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



semifinished怎么读

semifinished的读音:['sem 'f n t]

semifinished的意思

1、adj.半完成的,(钢)半制的,经轧制的;

semifinished的双语例句

1. Olivia runs a lathe which cuts semifinished product of metal by inches.

奥利维亚开动一台车床,车床一点一点地切削着金属毛坯.

2. Olivia runs a lathe semifinished product of metal by inches.

奥利维亚开动一台车床,车床一点一点地切削着金属''.'毛坯'. ''.

3. Nowadays the steel is sometimes cast into its semifinished form directly from molten state.

现在钢有时可直接从熔化状态铸成''.'毛坯'.''.

4. Nowadays the steel is sometimes cast into its semifinished form directly from its molten state.

现在钢有时可直接从熔化状态铸成毛坯.

- 5. Generally the semifinished materials room's repair expense accounts for the house price about 10 %.
- 一般毛坯房的装修花销占房价的10%左右
- 6. To offer end item, must produce piece for all sorts of semifinished product that use up.

为提供最终产品,必须生产出供消耗的各种中间产品,

7. Ginger products: fresh ginger, Take ginger, sushi ginger, ginger, pickled ginger, semifinished ginger, finished ginger.

生姜产品: 生姜, 生姜, 寿司生姜、 生姜片、 腌制生姜、 姜材、 成品生姜.

8. We can supply Parts as blanks, semifinished, or finished products to meet customers' requirements.

本公司可按客户的要求供应毛坯, 半成品, 或成品.

9. It can also improve the quality of semifinished product and reduce the consumption of energy.

动态提取提高了中间产品的质量,降低了能源消耗.

10. The results indicate that the reject rate of the tire valve semifinished products are descended.

表明所生产的气门毛坯废品率明显下降.

11. As a semifinished product, sorbitol takes a more and more important role in many industries.

山梨醇作为一种中间产品,在许多行业中越来越显示出它重要的应用价值.

以上是美加网为您整理的semifinished怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。 查看更多关于semifinished的用法、semifinished的释义、semifinished的相关详情请点击: https://dict.tjqzz.com/semifinished

